
 

 

Artikel 43 vragen GroenLinks over statiegeldbekers  
 
Aan de wethouder, 
 
In uw beantwoording van de GroenLinks vragen over het stoppen van het gebruik van 
wegwerpbekers geeft u aan dat 2023 het laatste jaar is dat deze bekers bij evenementen 
gebruikt mogen worden. In 2024 zijn de wegwerpbekers verboden. Als alternatief lijkt de 
kunststof statiegeldbeker voor buitenevenementen de enige optie. Reden om daar vanuit te 
gaan.  
 
Gezien de enorme berg afval die we produceren met wegwerpbekers en het feit dat we in 
2024 toch moeten overstappen op statiegeldbekers ziet GroenLinks geen goede reden om te 
wachten tot 1 januari 2024. Op die manier kunnen we als gemeente ook laten zien dat we 
achter deze wet staan en uitdragen dat we een gemeente zijn die bezig is met het reduceren 
van afval en het streven naar een beter milieu.  
 
Daarom willen wij u vragen om de evenementen van na 30 juni 2023 te verplichten gebruik 
te maken van slechts statiegeldbekers. Het enige verschil voor de horeca is dat ze een 
halfjaar eerder overstappen, maar we mogen er vanuit gaan dat ook zij liever minder afval 
produceren.  
 
In afwachting van uw antwoord verblijf ik,  
 
 
Ben Sintenie 
fractie GroenLinks Schagen.  
 


